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Darłowo, dnia 27 lutego 2015 roku 
BR.0002.2.2015 
 
 

Protokół Nr V/2015 
z V Sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo 

z dnia 27 lutego 2015 roku 
pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno – Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 
 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1000, a zakończył o godzinie 1426. 

/Lista obecności Radnych na posiedzeniu V sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo w dniu 27 lutego 2015 roku 
stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 15 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 
W sesji udział wzięli również Sołtysi Sołectw Gminy Darłowo. 
/Lista obecności Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu/ 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo; 
Pan Włodzimierz Błaszczak – Zastępca Wójta Gminy Darłowo; 
Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo; 
Pani Agata Jakubowska  – Radca Prawny; 
Pani Ewa Szymczak – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie;  
Pan Szymon Krawczuk – Radny Rady Powiatu w Sławnie; 
Pan Stanisław Benkowski – Dyrektor Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej                           
w Dąbkach; 
Pan ppłk Mikołaj Kaczanowicz – Komendant Straży Granicznej w Darłowie;  
Pan st. kpt. Paweł Faryno – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 
w Sławnie; 
Pan st. kpt. Piotr Słupski – Dowódca Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej w Darłowie;  
Pan podkom. Andrzej Kamoda – Komendant Komisariatu Policji w Darłowie; 
Pan st. sierż. Marcin Pioch – Dzielnicowy Komisariatu Policji w Darłowie; 
Mieszkańcy Gminy Darłowo; 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do powołania 
sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
Na Sekretarza obrad powołano Radnego Pana Michała Górskiego. 
W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych, głosując: 
14 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący. 

 
Na protokolantkę Pan Przewodniczący powołał Panią Iwonę Kowalską. 
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Ad.1.3.  
Ustalenie  porządku obrad. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz                
z zawiadomieniami na dzisiejszą sesję.  
/Proponowany porządek obrad Radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na V Sesję Rady Gminy Darłowo. 
Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
Ponadto Pan Przewodniczący poinformował, że co najmniej na siedem dni przed planowaną 
sesją na podstawie art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
otrzymał od Wójta Gminy Darłowo wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących projektów uchwał: 
1. w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Darłowo 

na nieruchomości gruntowe stanowiące własność osób fizycznych. Druk Nr 23/2015V 
2. w sprawie uchwalenia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci 

i młodzieży w Gminie Darłowo. Druk Nr 24/2015V 
/wniosek Wójta o wprowadzenie uchwał do porządku obrad stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
Innych wniosków do porządku obrad nie było.  
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 
Gminy Darłowo na nieruchomości gruntowe stanowiące własność osób fizycznych.  
Druk Nr 23/2015V było  
15 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących  
zatem został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo. Druk Nr 24/2015V było  
15 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących  
zatem został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
Porządek Obrad po przyjętych zmianach przedstawia się następująco:  
 
Porządek obrad V sesji PO ZMIANACH:  

 
1. Sprawy organizacyjne:  
1.1. Otwarcie sesji. 
1.2. Stwierdzenie quorum. 
1.3. Ustalenie  porządku obrad. 
1.4. Przyjęcie protokołu z II sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo z dnia 19 grudnia 2014 
roku. 
1.5. Przyjęcie protokołu z III sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo z dnia 30 grudnia 2014 
roku. 
1.6. Przyjęcie protokołu z IV sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo z dnia 29 stycznia 2015 
roku. 
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2. Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                          
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 
3. Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 
4. Interpelacje Radnych.                                                                                                                                                        
5. Odpowiedzi na interpelacje radnych i wnioski sołtysów zgłoszone na III sesji Rady Gminy 
Darłowo oraz w okresie między sesjami.                                    
6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.    
7. Informacja Wójta Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży działek za II półrocze 2014 roku.  
8. Sprawozdanie Komendanta Komisariatu Policji w Darłowie dotyczące bezpieczeństwa                  
i porządku publicznego na terenie Gminy Darłowo. 
9. Prezentacja Dowódcy Posterunku Państwowej Straży Pożarnej w Darłowie w sprawie 
bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Darłowo. 
10. Prezentacja Komendanta Placówki Straży Granicznej w Darłowie w zakresie działalności 
statutowej dotyczącej bezpieczeństwa na terenie Gminy Darłowo.  
11. TRYBUNA OBYWATELSKA. 
12. Czas dla samorządu.  
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru członka do Rady Społecznej Szpitala 
Powiatowego w Sławnie. Druk Nr 1/2015V 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki na zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo.  
Druk Nr 2/2015V 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II.19.2014 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 30 grudnia 2014 roku zmieniającej uchwałę nr XLVII/405/2014 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 17 kwietnia 2014 roku w sprawie przedłużenia czasu 
obowiązywania taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków. Druk Nr 3/2015V 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji publicznej Szkoły 
Podstawowej im. kpt. Kazimierza Filipowicza ps. „Kord” w Jeżyczkach.  
Druk Nr 4/2015V 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III.17.2014 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 30 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. Druk Nr 5/2015V 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania                   
i wysokości diety oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących sołtysom 
sołectw Gminy Darłowo.  Druk Nr 6/2015V 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 
społecznych z mieszkańcami Gminy Darłowo. Druk Nr 7/2015V 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo.                       
Druk Nr 8/2015V 
21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Druk Nr 9/2015V 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia wyborów do samorządów 
sołeckich sołectw Gminy Darłowo. Druk Nr 10/2015V 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. części działki nr 76/2 w obrębie Wicie). Druk Nr 11/2015V 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 47/3 w obrębie Wicie). Druk Nr 12/2015V 
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25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 46/1 w obrębie Wicie). Druk Nr 13/2015V 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 124/1 w obrębie Kowalewice). Druk Nr 14/2015V 
27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 44/4 w obrębie Rusko). Druk Nr 15/2015V 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 467/4 w obrębie Wiekowice). Druk Nr 16/2015V 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 
darowizny przez Gminę Darłowo nieruchomości stanowiącej własność Województwa 
Zachodniopomorskiego (dot. działki nr 250/2 w obrębie Krupy). Druk Nr 17/2015V 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 
rok. Druk Nr 18/2015V 

31. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Darłowo nr 
XXIV/195/2012 z dnia 23 października 2012 roku w sprawie podziału Gminy Darłowo 
na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych 
komisji wyborczych. Druk Nr 19/2015V 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawiązania Zespołu Szkół nr 3 w Dąbkach. 
Druk Nr 20/2015V 

33. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia między Gminą 
Darłowo a Miastem Sławno w sprawie powierzenia Miastu Sławno realizacji zadania 
publicznego Gminy Darłowo w zakresie pomocy społecznej, polegającego na kierowaniu 
mieszkańców Gminy Darłowo do Środowiskowego Domu Samopomocy w Sławnie.                
Druk Nr 21/2015V 

34. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 87/6 w obrębie Barzowice). Druk Nr 22/2015V 

35. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Darłowo na nieruchomości gruntowe stanowiące własność 
osób fizycznych (dot. działek nr 120/8 i 120/11 stanowiące własność Gminy Darłowo na 
działki nr 119/6, 145/11 i 145/13 stanowiące własność osób fizycznych w obrębie Dąbki) 
Druk Nr 23/2015V 

36. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Lokalnego programu wspierania 
edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo. Druk Nr 24/2015V 

37. Wolne wnioski i zapytania. 
38.  Zakończenie sesji. 
 
 
Za przyjęciem proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji wraz ze zgłoszonymi 
zmianami było:  
15 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących.  
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został 
przyjęty wraz ze zgłoszonymi zmianami. 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 1.4. 
Przyjęcie protokołu z II sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo z dnia 19 grudnia 2014 
roku. 
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tego protokołu. 
Pan Przewodniczący podpisał protokół bez uwag.  
Na tym punkt zakończono.  
 
Ad. 1.5. 
Przyjęcie protokołu z III sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo z dnia 30 grudnia 
2014 roku. 
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tego protokołu. 
Pan Przewodniczący podpisał protokół bez uwag.  
Na tym punkt zakończono.  
 
Ad. 1.6. 
Przyjęcie protokołu z IV sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo z dnia 29 stycznia 
2015 roku. 
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tego protokołu. 
Pan Przewodniczący podpisał protokół bez uwag.  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad. 2.  
Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                       
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił sprawozdanie oraz 
aktualną sytuację finansową Gminy Darłowo. Pan Wójt powiedział, że w tym minionym 
okresie przyjął około 65 mieszkańców w sprawach miedzy innymi: podatków, pracy, 
kanalizacji, przyłącza wody, stażu. W dniu 9 stycznia Pan Wójt spotkał się z Panem 
Ryszardem Radziukiem Komendantem Powiatowym Policji w Sławnie w sprawie wspierania 
Gminy Darłowo w okresie letnim. Pan Radosław Głażewski powiedział, że gmina dofinansuje 
zakup samochodu dla Policji, aby ta współpraca mogła jeszcze lepiej się układać. W dniu                   
15 stycznia odbyło się spotkanie w Urzędzie Gminy z Panem Kazimierzem Kuligowskim                   
i Dyrektorami Szkół z terenu Gminy Darłowo odnośnie książki na temat kombatantów.                   
W dniu 20 stycznia odbyło się spotkanie z firmą OWC, która świadczy usługi doradcze                     
w zakresie zwrotu VAT. W dniu 12 lutego 2015 roku odbyło się z inicjatywy Wójta spotkanie 
z Panem Grzegorzem Hejno Przewodniczącym Rady Gminy Darowo, Panem Wojciechem 
Wiśniowskim Starostą Sławieńskim, Panem Dyrektorem Szpitala Powiatowego w Sławnie,       
w sprawie omówienia przyszłości Oddziału Leczniczego, który ma powstać w Darłowie. Pan 
Wójt powiedział, że duże nadzieje pokłada się w Gminie Darłowo, co będzie miało 
odzwierciedlenie finansowe. Pan Wójt powiedział, że myśli, że będą prowadzone dalsze 
rozmowy na ten temat, bo jego zdaniem Gmina nie sama powinna uczestniczyć w kosztach 
finansowych tego przedsięwzięcia. Pan Wójt powiedział, że spotka się z Panem Burmistrzem 
Miasta Darłowo, aby omówić te sprawy, ponieważ uważa, że miasto powinno mieć również 
duży wkład.  

Ponadto Pan Wójt powiedział, że w dniu 19 lutego odbyło się spotkanie z inicjatywy 
Pani Wandy Hańczaryk Sołtys Cisowa z Panem Witkowskim, w spawie przewozu osób 
busem na linii Cisowo-Darłowo.    

Pan Wójt powiedział, że również spotkał się z Marszałkiem Województwa                          
w Kołobrzegu na temat perspektywy unijnej. Ponadto było spotkanie z Wicewojewodą Panem 
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Mićko odnośnie umorzenia, aby Gmina nie płaciła odsetek za zwrot dotacji. Pan Wójt 
powiedział, że 23 lutego odbył spotkanie z przedstawicielami Spółdzielni Samopomoc 
Chłopska na temat zamiany nieruchomości. Pan Wójt odbył także wizytę w Urzędzie 
Morskim z Panem Tomaszem Bobinem na temat współpracy z Urzędem Morskim na temat 
bieżących spraw, które wymagałyby załatwienia. Pan Wójt także 10 lutego odbył wizytę                   
w Agencji Nieruchomości Rolnych na temat przejęcia niektórych nieruchomości i spraw 
zaległych. Pan Wójt był także w Zarządzie Dróg Wojewódzkich, gdzie rozmawiał z Panem 
Dyrektorem Krawczykiem na temat dalszej realizacji drogi nr 203, która będzie szła od 
Dąbek. Pan Wójt powiedział, że wystąpił z pismem ze względu bezpieczeństwa, aby 
realizacja tej inwestycji odbyła się od miejscowości Dąbki. Pan Wójt powiedział, że od 
Dyrektora Krawczyka otrzymał informację, że ten remont rozpocznie się jesienią przyszłego 
roku. Poza tym 7 stycznia odbyło się spotkanie w Kowalewicach z firmą Excelsior na temat 
sprzedaży, która dzisiaj będzie przedmiotem obrad. Pan Wójt spotkał się także z Zarządem 
Klubu Pionierów w Darłowie. Trwają także walne spotkania Ochotniczych Straży Pożarnych, 
a także spotkania Sołtysów. Następnie Pan Wójt podał kondycję finansową: 

Stan konta na rachunku podstawowym wynosi: 1 298 816,00 zł, kredyt na rachunku 
podstawowym to 2 000 000,00 zł. w sumie do dyspozycji mamy 3 298 816,00 zł. Wydatki do 
poniesienia w najbliższych dniach na 1 312 617,00 zł. Są to rachunki za usługi i zakupy na 
305 000,00 zł, raty kredytu plus odsetki 99 000,00 zł, wynagrodzenia nauczycieli w tym 
dodatkowe wynagrodzenie roczne 607 000,00 zł, i pochodne od wynagrodzeń Urzędu Gminy 
301 000,00 zł.  
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/ 
/aktualna sytuacja finansowa Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad. 3.  
Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił realizację uchwał Rady Gminy   
w okresie między sesjami.  
/sprawozdanie z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad.4. 
Interpelacje Radnych.  
 
Pan Grzegorz Hejno zapytał czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
Nikt nie zgłosił interpelacji.  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad. 5.  
Odpowiedzi na interpelacje radnych i wnioski sołtysów zgłoszone na III Sesji Rady 
Gminy Darłowo oraz w okresie między sesjami.  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że na wszystkie wnioski, które 
były zgłoszone sołtysów i interpelacje radnych zostały udzielone odpowiedzi pisemne.  
/Odpowiedzi na interpelacje stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono.  
Ad. 6.  
Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  
 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił sprawozdanie                       
z  działalności w okresie między sesjami.  
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad.7.  
Informacja Wójta Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży dziełek za II półrocze 2014 
roku. 
 
Pan Radosław Głażewski przedstawił informację w sprawie sprzedaży działek za II półrocze 
2014 roku.  
/Informacja w sprawie sprzedaży działek za II półrocze 2014 roku stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad. 8.  
Sprawozdanie Komendanta Komisariatu Policji w Darłowie dotyczące bezpieczeństwa                 
i porządku publicznego na terenie Gminy Darłowo.  
 

Pan podkom. Andrzej Kamoda Komendant Komisariatu Policji w Darłowie 
przedstawił sprawozdanie za 2014 rok. Pan Komendant powiedział, że Komisariat Policji                
w Darłowie liczy 24 funkcjonariuszy, którzy na co dzień realizują czynności związane                      
z zapewnieniem bezpieczeństwa. Komisariat Policji w Darłowie pracuje na podstawie ustawy 
z dnia 6 kwietnia 1990 roku o policji. Pan Komendant przedstawił ilość służb 
ośmiogodzinnych zrealizowanych przez policjantów w roku 2014 w porównaniu do roku 
2013. Ilość służb przepracowanych przez policjantów spadła w porównaniu do roku 2013 
głównie z przyczyn braków kadrowych. Pan Komendant powiedział, że są uzależnieni od 
tego na ile Komenda Wojewódzka w Szczecinie przyjmie policjantów do służby. Spadek 
służb w 2014 roku jest o 22 % w stosunku do 2013 roku. Pan Komendant powiedział, że 
główne instytucje mundurowe, które wspierają policję to Straż Miejska, Straż Gminna, 
Żandarmeria Wojskowa, Straż Graniczna i inne służby jak Straż Leśna, GOPR. W ubiegłym 
roku odbyto 155 takich służb, a w 2013 roku 327. Tutaj również przyczyną spadku są 
przejściowe braki kadrowe. W 2014 roku policjanci przeprowadzili łącznie 5797 interwencji, 
a w 2013 roku 4964 interwencje. Widać tu, że jest wzrost zapotrzebowania na bezpieczeństwo 
ze strony społeczeństwa. Przeprowadzonych zostało 760 interwencji domowych w tym 62 
zakończyły się wdrożeniem procedury „Niebieskiej karty”. Pan Komendant wyjaśnił, że 
procedura „niebieskiej karty” dotyczy przemocy psychicznej, fizycznej, ekonomicznej. Są to 
problemy rodzinne, gdzie jedna strona wykorzystuje drugą. Taką rodzinę obejmuje się 
procedurą „niebieskiej karty” i wspólnie z zespołem interdyscyplinarnym starają się 
rozwiązywać problemy tej rodziny, aby mogła normalnie funkcjonować w społeczeństwie.  
Pan Komendant powiedział, że w 2014 roku policjanci zatrzymali 191 sprawców na tak 
zwanym gorącym uczynku przestępstwa, w tym 19 sprawców rozboju lub kradzieży 
rozbójniczej, 14 kradzieży z włamaniem, 7 z tak zwanym uszkodzeniem ciała, oraz 57 osób 
nietrzeźwych kierujących pojazdem mechanicznym. Pan Komendant powiedział, że poza tym 
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policjanci zajmują się także osobami poszukiwanymi, które nie rozliczyły się z wymiarem 
sprawiedliwości do końca, gdzie sądy wydały prawomocne orzeczenia, wyroki i te osoby 
muszą odbyć jakąś karę pozbawienia wolności, a jeśli z własnej woli nie zgłoszą się, to takie 
czynności realizuje policja. Takich przypadków w 2014 roku było 58. Pan Komendant 
powiedział, że w 2014 roku udało się policji odzyskać dwa samochody, które pochodziły                   
z kradzieży oraz dwanaście innych przedmiotów. W 2014 roku policjanci wylegitymowali 
8726 osób, czyli porównywalnie tyle ile jest ludności w całej Gminie Darłowo. W 2014 roku 
policjanci dokonywali również doprowadzeń do sądów i do prokuratury z siedzibą                            
w Koszalinie. Takie doprowadzenie odbywa się z Darłowa do Koszalina.  Podczas takiej 
wyprawy zwraca się szczególną uwagę na bezpieczeństwo osób doprowadzanych.  

 
(Radny Michał Górski wyszedł z sali obrad) 
 
Pan Komendant kontynuując przemówienie powiedział, że wykonywane również były 

czynności przeprowadzone przez dzielnicowych, którzy przeprowadzili 1261 wywiadów. Pan 
Komendant powiedział, że jest cała masa ustaleń i tutaj również jest współpraca z Gminnym 
Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Darłowie. Poza tym w 2014 roku ujawnionych zostało 
2518 wykroczeń, z czego nałożono 801 mandatów, wobec 1280 osób zastosowano tak zwane 
środki poza karne – pouczenia. Pan Komendant powiedział, że policja prowadzi czynności                
o wykroczenie, przy czym najpierw przyjmuje się zawiadomienie o wykroczeniu.  

 
(Radny Michał Górski wszedł na salę obrad) 
 
Pan Komendant powiedział, że w ubiegłym roku odnotowali łącznie 439 postępowań 

przygotowawczych.  Jeżeli chodzi o kradzież, co wielu najbardziej boli, to w ubiegłym roku 
odnotowano łącznie 87 przypadków. Natomiast jeżeli chodzi o przestępstwo kradzieży                       
z włamaniem to w ubiegłym roku odnotowano 33 przypadki. W 2014 roku odnotowano                  
29 przypadków uszkodzenia mienia. Natomiast jeżeli chodzi o uszkodzenie ciała odnotowano 
7 przypadków w 2014 roku.  

Podsumowując Pan Komendant powiedział, że w planach na 2015 rok ma uściślenie 
współpracy z samorządem lokalnym, w tym ze Strażą. Pan Komendant przedstawił Pana 
Dzielnicowego st. sierż. Marcina Pioch. Pan Komendant powiedział, że wystąpił do Wójta                 
z taką propozycją, żeby dzielnicowy był bliżej ludzi. Pan Komendant powiedział, że życzyłby 
sobie, aby dzielnicowego na zasadach wzajemności w jego działaniach wspierali.    

Pan Komendant prosił o pytania.  
Pan Jan Górski Sołtys sołectwa Dąbki powiedział, że z ogromna uwagą przysłuchiwał 

się Panu Komendantowi i musi powiedzieć, że Komenda w ostatnich latach stała przed 
ogromnym problemem, mianowicie jak zachować się podczas dużych protestów społecznych. 
Pan Jan Górski powiedział, że z wielką wdzięcznością może powiedzieć, że policjanci 
zachowali się wspaniale i za to podziękował, bo policja zachowała się profesjonalnie.  

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady podziękował Panu Komendantowi 
Andrzejowi Kamodzie za przedstawienie obszernego sprawozdania. Pan Przewodniczący 
zauważył, że należy poczynić starania, aby tych dzielnicowych było więcej niż dwóch, 
ponieważ Gmina Darłowo liczy ponad trzydzieści miejscowości.  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad. 9.  
Prezentacja Dowódcy Posterunku Państwowej Straży Pożarnej w Darłowie w sprawie 
bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Darłowo.  
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Pan st. kpt. Piotr Słupski Dowódca Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej w Darłowie 

przedstawił przygotowaną prezentację o stanie bezpieczeństwa pożarowego za 2014 rok oraz 
o obecnych zagrożeniach występujących na terenie Gminy Darłowo. Ponadto przedstawił 
plan działania na 2015 rok. 
 Pan Piotr Słupski powiedział, że jeżeli chodzi o bezpieczeństwo publiczne ze strony 
państwowej Straży Pożarnej to jest przede wszystkim ochrona przeciwpożarowa, która 
realizowana jest na podstawie takich przepisów jak ustawa o państwowej straży pożarnej, 
ustawa o ochronie przeciwpożarowej, oraz rozporządzenie Ministra Spraw Wewnętrznych                
w sprawie organizacji krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego. Pan Dowódca powiedział, 
że krajowy system ratowniczo-gaśniczy jest integralną częścią organizacji bezpieczeństwa 
wewnętrznego Państwa obejmującą w celach ratowanie życia, zdrowia, mienia lub 
środowiska, prognozowanie, rozpoznawanie pożarów, klęsk żywiołowych lub innych 
miejscowych zagrożeń. System ten skupia jednostki ochrony przeciwpożarowej oraz inne 
służby, jaki inspekcje, straże, instytucje oraz podmioty, które dobrowolnie w drodze umowy 
cywilnoprawnej  zgodziły się współdziałać w akcjach ratowniczo-gaśniczych. Organizatorem 
Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego jest Komendant Główny Państwowej Straży 
Pożarnej, natomiast nadzór nad funkcjonowaniem pełni Minister Spraw Wewnętrznych. 
Zgodnie z ustawą o ochronie przeciwpożarowej Krajowy System Ratowniczo-Gaśniczy ma 
na celu ochronę życia, zdrowia, mienia i środowiska poprzez walkę z pożarami lub klęskami 
żywiołowymi. Wyróżniamy ratownictwo techniczne, ratownictwo chemiczne, ratownictwo 
ekologiczne i ratownictwo medyczne. Pan Dowódca powiedział, że ten system realizowany 
jest na trzech poziomach: powiatowym, wojewódzkim i krajowym. W naszym przypadku jest 
to poziom powiatowy, na którego poziomie wykonuje się wszystkie podstawowe zadania 
związane z naszym powiatem. Ten system utworzony jest poprzez Komendę Powiatową 
Państwowej Straży Pożarnej w Sławnie, jednostki ochrony przeciwpożarowej mającej 
siedzibę na obszarze powiatu. Włączone do tego systemu przede wszystkim są jednostki 
Państwowej Straży Pożarnej: Jednostka Ratowniczo-Gaśnicza w Sławnie, Posterunek                        
w Darłowie, a ponadto przez Ochotnicze Straże Pożarne, zawodowe służby Ratownicze i inne 
jednostki. Także poprzez powiatowy zespół reagowania kryzysowego. Na terenie naszego 
powiatu mamy dwie jednostki Państwowej Straży Pożarnej. Pan Dowódca powiedział w jaki 
sprzęt ratowniczo-gaśniczy wyposażone są te jednostki. Mówca także powiedział ilu 
strażaków pełni służbę na terenie naszego powiatu. Mówca powiedział, że na terenie naszego 
powiatu jest dziesięć jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych, które podłączone są do tego 
Krajowego Sytemu Ratowniczego. Jeżeli chodzi o teren Gminy Darłowo są to trzy jednostki 
w miejscowościach: Domasławice, Stary Jarosław oraz Wiekowice. Natomiast pozostałych 
jednostek jest dziewięć. Następnie pan Dowódca przedstawił zagrożenia jakie występują na 
terenie Gminy Darłowo. w naszej Gminie dominują przede wszystkim obiekty ZL4, w 
kategorii zagrożenia ludzi są to budynki mieszkalne, obiekty ZL5, którymi są hotele, 
pensjonaty, oraz obiekty ZL3 czyli szkoły i urzędy. Na terenie Gminy Darłowo nie występują 
obiekty ZL1 oraz ZL2 jak szpitale i przedszkola.  
Jeżeli chodzi o zagrożenia wypadkami komunikacyjnymi, to nasilenie tego ruchu występuje 
w końcu tygodnia oraz w sezonie turystycznym. Jest to przede wszystkim na takich drogach 
jak droga krajowa nr 37 z Karwic do Darłowa, a także dwie drogi wojewódzkie jak droga nr 
203 z Koszalina przez Darłowo do Ustki i droga nr 205 ze Sławna do Darłowa. Jeżeli chodzi 
o zagrożenia pożarowe środków transportu jest ono następstwem innych zdarzeń, jak wypadki 
i awarie. Jeżeli chodzi o zagrożenie pożarem budynków na obszarach wiejskich to jest ono 
bardzo duże. Głównymi przyczynami powstawania i rozprzestrzeniania pożarów na wsi mogą 
być przede wszystkim niewielkie odległości między budynkami, nieprawidłowa eksploatacja 
przewodów kominowych i stan techniczny instalacji elektrycznej. Pan Dowódca wymienił 
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także zagrożenia budowlane, które związane są z utratą elementów konstruktywnych budowli, 
a ich przyczynami mogą być na przykład siły przyrody jak silny podmuch wiatru, także 
wybuchy gazu i inne.  

Ponadto Pan Dowódca wymienił zagrożenia związane z wypoczynkiem nad brzegami 
rzek, jezior i morza. Są to utonięcia. Newralgicznymi punktami w tym zakresie są plaże                   
w miejscowości Dąbki, Kopań i Wicie.  Zagrożenia ekologiczne na naszym wybrzeżu wynika 
z możliwości wycieku substancji ropopochodnych do wód morskich, a także porzucenia przez 
właścicieli substancji niebezpiecznych, oraz wyrzucenia przez morze uszkodzonych 
pojemników ze środkami trującymi pozostałych na dnie morza po II wojnie światowej. Pan 
Dowódca powiedział, że jak na razie nie ma tych zdarzeń dość dużo. Ostatnio w 2014 roku 
był przypadek wyrzucenia przez morze parafiny i praktycznie na całym wybrzeżu Gminy 
Darłowo ta parafina była zbierana. W 2014 roku na terenie powiatu sławieńskiego 
odnot6owano ogółem 862 zdarzenia z czego 362 to pożary.  

Państwowa Straż Pożarna to nie tylko działania ratowniczo-gaśnicze, ale również 
działania prewencyjne. W ubiegłym roku dokonano kontroli przede wszystkim budynków 
kolonijno-wczasowych w miejscowości Dąbki i Wicie. Odbyły się także ćwiczenia 
praktyczne w zakresie prawidłowej ewakuacji, które zorganizowane były przede wszystkim      
w placówkach oświatowych. W ramach akcji „bezpieczne ferie, bezpieczne wakacje” 
przeprowadzono pogadanki na temat zasad bezpiecznych zachowań. Takie pogadanki 
odbywały się w Zespole Szkół w Kopnicy, w szkołach w Dąbkach, i w Zespole Szkół                       
w Starym Jarosławiu. Strażacy przekazali dzieciom i młodzieży podstawowe informacje na 
temat bezpieczeństwa.  Jeżeli chodzi o plan działań, to oczywiście cały czas jest to 
organizacja działań ratowniczo-gaśniczych, szkolenie członków ochotniczych straży 
pożarnych poprzez organizowanie kursów i ćwiczeń. Ponadto w planie jest oczywiście 
kontrola budynków kolonijno-wczasowych oraz działania prewencyjne w szkołach.  

Pan st. kpt. Paweł Faryno – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 
Pożarnej w Sławnie złożył w imieniu Komendanta PPSP w Sławnie podziękowania za 
współpracę. Mówca powiedział, że współpraca układała się bardzo dobrze i myśli, że w 
kolejnym roku też tak będzie.  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad. 10.  
Prezentacja Komendanta Placówki Straży Granicznej w Darłowie w zakresie 
działalności statutowej dotyczącej bezpieczeństwa na terenie Gminy Darłowo.  
 
Pan ppłk. Mikołaj Kaczanowicz Komendant Straży Granicznej w Darłowie przedstawił 
przygotowane sprawozdanie za 2014 rok i funkcjonowanie Straży Granicznej. Placówka 
Straży Granicznej w Darłowie swoje obowiązki wykonywała na terenie powiatu 
sławieńskiego, koszalińskiego i szczecineckiego. W wyniku zmian legislacyjnych doszły 
nowe uprawnienia i poza ochroną granicy morskiej, która jest granicą wewnętrzną Unii 
Europejskiej, układu Schengen. Są to uprawnienia z zakresu ustawy o cudzoziemcach. 
Ponadto funkcjonariusze Straży Granicznej zostali upoważnieni do wydawania kart pobytu 
dla cudzoziemców. Jeżeli policjant zatrzyma cudzoziemca, to jest zobowiązany w ramach 
porozumienia przekazać go Straży Granicznej, która ma obowiązek zadecydować co dalej. 
Jest to początek tej współpracy i Darłowska Placówka Straży Granicznej dopiero wydała dwie 
karty pobytu dla cudzoziemca. Poprzednio robił to Wojewoda. Zanim zostanie wydana 
decyzja wyrażająca zgodę na wydanie takiej karty dla cudzoziemca, trzeba podjąć szereg 
czynności sprawdzających i dążących do podjęcia właściwej decyzji. Czy ten cudzoziemiec 
jest legalnie, czy ma możliwość utrzymania. Poza tym jeżeli chodzi o ochronę granicy to                 
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w przepisach niewiele się zmieniło. Pan Komendant powiedział, że Gmina Darłowo jest 
gminą w miarę bezpieczną. W tamtym roku Morski Oddział Straży Granicznej został 
wyposażony w uruchomiony system Radiolokacji Morskiej. Pan Komendant powiedział, że 
ten system pozwala dla operatora pełniącego służbę w Darłowie zobaczyć każdą jednostkę 
pływającą na ekranie. Jeżeli widzi, że pływająca jednostka minie linię to trzeba podjąć 
interwencję, bo zostaje taka informacja w bazie komputera, w systemie i należy ustalić kto 
przekroczył linię i dlaczego i wystąpić niestety z wnioskiem do właściwych organów jak 
Urzędu Morskiego o wyciągnięcie właściwych konsekwencji dla tej jednostki. Z jednej strony 
każda jednostka pływająca nie jest anonimowa już, a z drugiej strony jest to dodatkowa ciężka 
praca. Ten system raczkuje i będzie wspomaganie tego systemu bardzo ważnego – ochrony 
życia na morzu. Jest to system bezpieczeństwa na morzu. Jesteśmy w Gminie nadmorskiej                  
i port w Darłowie jest portem rozwijającym się. Ludność Gminy Darłowo uczestniczy 
bezpośrednio w życiu tego regionu. Ruch w porcie wzrasta. Jeżeli chodzi o ruch handlowy to 
szacuje się w tym roku ponad 160 zawinięć, co jest dużą perspektywą. Poza tym jest ruch 
turystyczny. Poza pięknym latem jest ważna kwestia poprawy bezpieczeństwa. Nie tylko 
przyjeżdżają turyści, ale za tymi turystami przyjeżdżają także osoby, z którymi mamy nie 
zawsze przyjemność spotykać się. W ubiegłym roku Placówka Straży Granicznej w Darłowie 
mając na etacie 47 funkcjonariuszy dokonała blisko 800 patroli na terenie Gminy Darłowo. 
były to tez patrole z policją i innymi służbami, jak Urząd Celny, Inspekcja Transportu 
Drogowego czy też Żandarmerii. W wyniku tych patroli wylegitymowano blisko pięć tysięcy 
osób. Nie byli to tylko mieszkańcy Gminy, ale w szczególności ci, którzy przyjeżdżają. 
Bardzo, często widać funkcjonariuszy z lornetką. Służy to temu między innymi, aby 
odpowiednio widzieć tablicę rejestracyjną. Straż graniczna spotyka się z różnymi 
zagrożeniami. Często również mieszkańcy przychodzą i zgłaszają zagrożenia. Statystyka 
wskazuje, że Placówka Straży Granicznej skontrolowała ponad 3500 pojazdów jeżeli chodzi       
o poczucie bezpieczeństwa w ramach ruchu komunikacyjnego. Pouczono 320 osób                           
a mandatami ukarano blisko 160 osób. Mandaty były na łączną kwotę trzydziestu tysięcy 
złotych. Placówka ujawniła 55 sprawców wykroczeń. Pan Komendant powiedział, że jest 
zaniepokojenie pijanymi kierowcami, o czym wcześniej także powiedział Komendant Policji. 
Straż Graniczna zatrzymała 26 pijanych kierowców. Pięciu osobom zostały cofnięte 
uprawnienia do prowadzenia pojazdu. Zjawisko jednak narasta. Straż Graniczna ujawniła 
także 21 osób nielegalnie przekraczających granicę państwa.  Najczęściej byli to obywatele 
wypływający na połowy np. dorsza i przekroczyli 12 mil strefy. Funkcjonariusze Straży 
Granicznej zatrzymali sześciu przestępców.  

Poza tymi głównymi kierunkami jakimi zajmuje się Straż Graniczna też prowadzi 
prewencyjne działania na terenie Gminy, mianowicie „Bezpieczne szkoły”, „bezpieczne 
wakacje”, „szkoły bez narkotyków” itd. tych prewencji było przeprowadzonych czternaście. 

Placówka Straży Granicznej posiada również jednostkę pływającą, którą użyła na 
przykład do ratowania uczestników nierozważnej kąpieli w Wiciu. Funkcjonariusze uratowali 
przed utonięciem i holowali te osoby.  

Dzisiaj jest Historyczny dzień – jest to ostatni dzień funkcjonowania Placówki Straży 
Granicznej w Darłowie. Mniejsza jednostka będzie wykonywała te zadania. Będzie to grupa 
jednostki z Kołobrzegu. Zmienia się tylko możliwość realizacji zadań, które będą realizowane 
na tym samym poziomie. 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo podziękował Panom Komendantom                
i przedstawicielom tych służb, ponieważ dzięki nim mieszkańcy mogą czuć się bezpiecznie. 
Pan Wójt powiedział, że cieszy się, że ta współpraca układa się bardzo dobrze i ma nadzieję, 
że tak już pozostanie.   
 
Na tym punkt zakończono.  



Strona 12 z 31 
 

Ad. 11.  
TRYBUNA OBYWATELSKA. 
 
W tym punkcie głos zabrali: 
 Pan Jerzy Krzyżanowski Mieszkaniec Gminy Darłowo powiedział mała dygresję do 
Pana Przewodniczącego Rady w sprawie porządku obrad sesji, a następnie poruszył temat 
publicznej Szkoły Podstawowej w Jeżyczkach. Mówca wspomniał o historii tej szkoły. 
Mówca powiedział, że w 2008 roku publiczna Szkoła Podstawowa w Jeżyczkach została 
przekazana na mocy ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie bo była taka forma. Forma 
ta była dopuszczalna w 2008 roku. Szkoła została przekazana Stowarzyszeniu i dalej działa 
jako Szkoła Społeczna. W tym czasie równolegle były dwie szkoły, z tym, że szkoła 
publiczna była bez dzieci, ponieważ wszystkie dzieci były zapisane do szkoły społecznej. 
Mówca powiedział, że było to do czasu 2014 roku i nikomu nie stwarzało to żadnego 
problemu. Pan Jerzy Krzyżanowski powiedział, że takie szkoły istnieją na terenie naszego 
kraju. Mówca powiedział, że w 2014 roku sprawa ta została podniesiona, oddana do 
prokuratury i stwierdzono, że tę sprawę trzeba uregulować, ale nie powiedzieli w jaki sposób, 
jak i co trzeba zrobić. Pan Jerzy Krzyżanowski powiedział, że w styczniu bieżącego roku 
dowiedział się  nieoficjalnie, że Związek Nauczycielstwa Polskiego wnioskował do 
Prokuratury aby zająć się tą sprawą nieodpowiedniego przekazania szkoły publicznej w 2008 
roku, czyli o uchylenie tej decyzji. Mówca powiedział, że wójt wiedział o tym, tylko szkoda, 
że tak późno o tym powiedział. Pan Krzyżanowski powiedział, że wiąże się to z tym, że radni 
mają podjąć uchwałę o likwidacji szkoły publicznej. Pan Krzyżanowski powiedział, że ta 
szkoła zostanie zlikwidowana a sąd nakaże uchylić uchwałę o przekazaniu szkoły i w efekcie 
ani jedna szkoła ani druga szkoła nie będą działały. Mówca powiedział, że zostały rozdawane 
powiadomienia dla rodziców i on ze swojej strony wyraził wolę, żeby jego dziecko 
uczęszczało do szkoły publicznej w Jeżyczkach. Mówca powiedział, że on osobiście nie 
dostał takiego powiadomienia, ale takie powiadomienie zostało doręczone jego żonie. Pan 
Jerzy Krzyżanowski powiedział, że jeśli obecny wójt mówi, że czyści sytuacje po byłej 
władzy, to jest lekko mijanie się z prawdą, ponieważ obecny wójt w tej władzy był przez trzy 
lata i znał te sprawy. Mówca powiedział, żeby Radni zastanowili się nad swoim działania i nie 
rozpoczynali swojego działania od likwidacji szkół. 
 Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że ta szkoła 
nie istnieje, ponieważ nie ma nauczycieli, nie ma dzieci i nie wie dlaczego Pan Krzyżanowski 
nie uczestniczył w Komisjach.  
 Pan Przemysław Pociecha Mieszkaniec Gminy Darłowo zapytał Pana 
Krzyżanowskiego, czy wiedział wcześniej o tej niezamkniętej szkole w Jeżyczkach, gdy 
jeszcze był radnym VI kadencji. Pan Pociecha powiedział, że uważa, że pan Krzyżanowski, 
gdy był radnym wiedział o istnieniu tej szkoły. Co do funkcji wójta Pan Pociecha powiedział, 
że obecny wójt gdy był wówczas zastępcą, to jego funkcja nie była zbyt decyzyjna i 
sprowadzała się do tego, żeby na niego wszystko zrzucić. Pan Pociecha powiedział, że 
chociaż sprawa szkoły w Jeżyczkach go nie dotyczy to jednak był na tym spotkaniu w 
Jeżyczkach. Mówca powiedział, że na tym spotkaniu poza dwoma może trzema 
wystąpieniami, żaden z mieszkańców nie wypowiadał się tak jak Pan Krzyżanowski. Pan 
Przemysław Pociecha powiedział, że uważa, że mieszkańcy tego terenu godzą się na 
wszystko. Poza tym były komisje i radni wiedzą co robią.  

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że na temat tej szkoły nie 
zamierza zabierać teraz głosu, ponieważ od tego były komisje, a także było w tej sprawie 
zebranie, na którym każdy mógł przyjść i przedstawić fakty. Pan Wójt odnośnie Polskiego 
Stronnictwa Ludowego zapytał, czy Pan Krzyżanowski nie starał się w okresie wyborów o 
oficjalne poparcie PSL?  
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Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że nikt tutaj 
nie określa się politycznie i nie wie skąd tutaj ten aspekt PSL się pojawił.  
 Pan Kazimierz Grzybak Sołtys Sołectwa Wiekowo nawiązując do historii poruszył 
temat oświaty, kultury i sportu w Gminie Darłowo. Mówca powiedział, że był model oświaty 
opracowany, który opierał się na kilku elementach. Po pierwsze, żeby można było posiadać 
szkoły dobrze wyposażone z salami gimnastycznymi i pracowniami komputerowymi, 
stołówkami. Mówca powiedział, że dobrzy nauczyciele dobrze zarabiający. Przy tym mówca 
zapytał jak zarabiają nauczyciele w szkołach społecznych. Pan Kazimierz Grzybak 
powiedział, że na tej bazie opierał się ten system, ale gdy przyszedł wójt Kupracz, on opierał 
się na innej filozofii. Mówca powiedział, że temat funkcjonowania oświaty gminnej 
wcześniej, czy później do tej Gminy wróci, ponieważ wszelkie prognozy mówią, że dzieci 
będzie co raz mniej. 60% budżetu idzie na utrzymanie szkół. Pan Grzybak powiedział, że na 
to lekiem miały być szkoły społeczne. Pan Grzybak powiedział, że za takimi głosowaniami 
również był pan Krzyżanowski gdy był radnym. Pan Grzybak powiedział, że czytał 
wypowiedzi Pana Krzyżanowskiego na temat szkoły w Jeżyczkach na jego stronie 
internetowej. Następnie Pan Kazimierz Grzybak zapytał jak ta szkoła funkcjonuje od 2008 
roku? Pan Kazimierz Grzybak poruszył jeszcze temat szkoły w Dobiesławiu. Pan Kazimierz 
Grzybak powtórzył, że Pan Krzyżanowski był za szkołami społecznymi a teraz jest przeciw.  

Pan Krawczyk z Darłowa poruszył temat statystyk w sprawozdaniu policji                               
i powiedział, że jest mało policjantów i nie ma kto pracować. Mówca powiedział, że nie ma 
co się dziwić, że trzeba czekać na dzielnicowego, ponieważ jest ich dwóch na 36 
miejscowości.  

Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Sołectwa Cisowo zapytała Pana podkom. Andrzeja 
Kamodę Komendanta Komisariatu Policji w Darłowie czy jest jakieś zarządzenie, że 
wieczorem ktoś musi nosić kamizelkę odblaskową?  

Pan podkom. Andrzej Kamoda Komendant Komisariatu policji w Darłowie 
odpowiedział, że poza terenem zabudowanym tak obowiązkowo należy nosić kamizelkę 
odblaskową, natomiast na terenie miejscowości może ale nie musi, jednak zaleca się noszenie 
ponieważ może to zwiększyć bezpieczeństwo.   

Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Sołectwa Cisowo powiedziała, że pewne osoby szły 
drogą Cisowo-Kopań, która łączy te miejscowości i dostały mandat.  

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że Gmina Darłowo 
zakupi kamizelki odblaskowe dla wszystkich dzieci w ramach promocji.  

Pani Małgorzata Żugaj Sołtys Sołectwa Wicie poruszyła sprawę współpracy Straży 
Gminnej z Policją.  

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w najbliższym czasie 
nastąpi zmiana na stanowisku Komendanta Straży Gminnej i  Komendantem Straży Gminnej 
zostanie Pani Kinga Fraszko.  

Pan Mieczysław Wrona Sołtys Sołectwa Nowy Jarosław pochwalił Pana Marcina 
Pioch Dzielnicowego.  

Pan Jerzy Krzyżanowski Mieszkaniec Gminy Darłowo poruszył ponownie temat 
szkoły w Jeżyczkach kierując wypowiedź do byłego radnego Przemysława Pociechy. Mówca 
powiedział, że o zagrożeniu szkoły publicznej dowiedział siew  styczniu tego toku. Mówca 
poruszył także temat PSL, a także powiedział, że Pan Grzybak w swojej wypowiedzi dwa 
razy skłamał. Pan Krzyżanowski mówił na temat głosowania w sprawie szkół.  

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przypomniał, że w styczniu 2012 roku 
było głosowanie nad uchwałą w sprawie obwodów szkół podstawowych w tym także nad 
obwodem nie istniejącej szkoły w Jeżyczkach.  

Pan Jerzy Krzyżanowski Mieszkaniec Gminy Darłowo twierdził, że dowiedział się w 
styczniu tego roku.  
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Pan Jan Górski Mieszkaniec Gminy również wypowiedział się w sprawie szkoły                    
w Jeżyczkach, zwłaszcza na temat Gimnazjum.  

Pan Kazimierz Grzybak Sołtys Sołectwa Wiekowo zwrócił Panu Krzyżanowskiemu 
uwagę na temat grzeczności i wychowania. Mówca powiedział, że pan Krzyżanowski 
twierdzi, ze dowiedział się o tej sprawi w styczniu. Następnie pan Grzybak powiedział, że na 
stronie internetowej pana Krzyżanowskiego czytał na ten temat.  

Pan Jerzy Krzyżanowski Mieszkaniec Gminy Darłowo  powiedział, że chciałby się 
wypowiedzieć.  

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję.  
Na tym punkt zakończono.  

 
 
Ad. 12.  
Czas dla samorządu.  
 
W tym punkcie głos zabrali: 

Pani Małgorzata Żugaj Sołtys Sołectwa Wicie powiedziała, ze w ostatnim czasie 
złożyła kilkanaście wniosków i dostała odpowiedź niezadowalającą. Mówczyni powiedziała, 
że chodzi o inwestycje na terenie sołectwa dotyczące dróg, lamp i remontów. Mówczyni 
poruszyła także temat odbudowy plaży. Pani Sołtys powiedziała, że plaża przestała istnieć,                 
a przecież inwestycja miała poprawić wygląd plaży. Po inwestycji zdaniem Pani Sołtys 
powstał wielki bałagan. Sprawa plaży jest tak ważna ponieważ dla mieszkańców oznacza 
„być albo nie być”.  

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że radni chcą 
zrozumieć problemy wszystkich miejscowości, dlatego będą prowadzone także komisje 
wyjazdowe. Natomiast jeżeli chodzi o rewitalizację tej plaży to konkretnie wypowie się wójt.  

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że podczas spotkania                   
z Dyrektorem Urzędu Morskiego w Słupsku, pan Dyrektor zapewnił, że piasek będzie 
dostarczony od strony Kopań w miejscowości Wicie i wie, że jest bardzo duży problem. 
Wszelkie szkody w ramach sztormu będą usuwane na bieżąco przez urząd Morski. Pan Wójt 
powiedział, że piachu nie ma i odkryły się pokłady iłu, ale będą starać się ten piach 
zabezpieczyć.  

Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Sołectwa Cisowo powiedziała, że w Cisowie ktoś 
zakupił działkę i jest tragedia, bo jeżdżą samochody bo nawożona jest ziemia. Pani Sołtys 
powiedziała, że miała być zrobiona droga od strony Pani Krakowiak do morza ale tego niema. 
Mówczyni powiedziała, że było to obiecane jeszcze za poprzedniej władzy. Pani Sołtys 
powiedziała, że płyty jumbo nie są trwałe i ulegają zniszczeniom.  

 
 (Radny Michał Górski wyszedł z sali obrad)  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że drogi gminne na 

pewno nie będą w gorszym stanie niż były.  
Pan Kazimierz Grzybak Sołtys Sołectwa Wiekowo poruszył temat budynku 

przychodni, dotyczy to oddziału wewnętrznego.  
 
(Radny Michał Górski wrócił na salę obrad)  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że Gmina chce dbać                   

o zdrowie mieszkańców, ale uważa, że w dużej mierze powinno uczestniczyć miasto w tej 
kwestii, ponieważ wiadomo, że liczba mieszkańców miasta wynosi czternaście tysięcy                       
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a liczba mieszkańców Gminy wynosi osiem tysięcy. pan Wójt powiedział, że udział powinien 
być proporcjonalny do liczby mieszkańców i takie też będą analizy. Pan Wójt w tej sprawie 
zamierza spotkać się z panem Burmistrzem i omówić ten problem.  

Pani Iwona Glaza Sołtys Sołectwa Zakrzewo poruszyła temat drogi przez Zakrzewo 
do Jarosławca, którędy wielkie ciężarowe samochody wożą kamienie. Mówczyni 
powiedziała, że ludzie pracowali aby oczyścić rowy a one ulegają zniszczeniu.   

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że to nie jest gminna 
inwestycja, ale będzie ta sprawa zgłoszona do Urzędu Morskiego.  
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad.13.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru członka do Rady Społecznej Szpitala 
Powiatowego w Sławnie. Druk Nr 1/2015V 
/projekt uchwały w sprawie wyboru członka do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Sławnie stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Radny Sławomir Dobrzański zgłosił na kandydata Pana Radosława Głażewskiego Wójta 
Gminy Darłowo.  
 
Innych kandydatur nie było. 
Pan Radosław Głażewski wyraził zgodę. 
   
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia  
przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie wyboru członka do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w 
Sławnie. 
/Uchwała Nr V.26.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyboru członka do Rady Społecznej Szpitala 
Powiatowego w Sławnie stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 14.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo.  
Druk Nr 2/2015V 
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/projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem.  
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo. 
/Uchwała Nr V.27.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo  stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
Ad. 15.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II.19.2014 Rady Gminy Darłowo z dnia 
30 grudnia 2014 roku zmieniającej uchwałę nr XLVII/405/2014 Rady Gminy Darłowo                
z dnia 17 kwietnia 2014 roku w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryfy za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Druk Nr 3/2015V 
/projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II.19.2014 Rady Gminy Darłowo z dnia 30 grudnia 2014 roku 
zmieniającej uchwałę nr XLVII/405/2014 Rady Gminy Darłowo z dnia 17 kwietnia 2014 roku w sprawie 
przedłużenia czasu obowiązywania taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 
stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr II.19.2014 Rady Gminy Darłowo z dnia 
30 grudnia 2014 roku zmieniającej uchwałę nr XLVII/405/2014 Rady Gminy Darłowo                
z dnia 17 kwietnia 2014 roku w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryfy za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.  
/Uchwała Nr V.28.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały nr II.19.2014 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 30 grudnia 2014 roku zmieniającej uchwałę nr XLVII/405/2014 Rady Gminy Darłowo z dnia 17 kwietnia 
2014 roku w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad. 16.  
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej im. kpt. 
Kazimierza Filipowicza ps. „Kord” w Jeżyczkach. Druk Nr 4/2015V 
/projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej im. kpt. Kazimierza Filipowicza 
ps. „Kord” w Jeżyczkach stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Uzasadnienie na druku Nr 4A/2015V.  
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radna Justyna Osses Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej przedstawiła 
pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrali: 
Radny Michał Górski powiedział, że konsultacje społeczne zostały skutecznie 
przeprowadzone, a mieszkańcy po zebraniu rozumieją sytuację. Pan Radny powiedział, że 
rada musi taką decyzję podjąć ponieważ w 2008 roku powstał ogromny błąd proceduralny                  
i ten błąd musi zostać naprawiony. Decyzja w tutaj jest uzasadniona. 
Pan Jerzy Krzyżanowski mieszkaniec Gminy Darłowo powiedział, że chciał zabrać głos.  
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że nie udzieli głosu.   
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji publicznej Szkoły Podstawowej im. kpt. 
Kazimierza Filipowicza ps. „Kord” w Jeżyczkach. 
/Uchwała Nr V.29.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zamiaru likwidacji publicznej Szkoły Podstawowej  
im. kpt. Kazimierza Filipowicza ps. „Kord” w Jeżyczkach stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo ogłosił 15 minut przerwy.  
 
Po przerwie obecnych na sesji było 14 Radnych, co stanowi kworum pozwalające 
podejmować prawomocne decyzje. Nieobecny był radny Łukasz Robak.  
 
 
Ad. 17.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III.17.2014 Rady Gminy Darłowo z dnia 
30 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                              
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. Druk Nr 5/2015V 
/projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III.17.2014 Rady Gminy Darłowo z dnia 30 grudnia 2014 roku 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok 
stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił 
pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
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podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr III.17.2014 Rady Gminy Darłowo z dnia 
30 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                              
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. 
/Uchwała Nr V.30.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały nr III.17.2014 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 30 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2015 rok stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 18.  
Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania i wysokości diety oraz 
zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących sołtysom sołectw Gminy Darłowo. 
Druk Nr 6/2015V 
/projekt uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania i wysokości diety oraz zwrotu kosztów podróży 
służbowych przysługujących sołtysom sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił 
pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia zasad przyznawania i wysokości diety oraz 
zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących sołtysom sołectw Gminy Darłowo.  
/Uchwała Nr V.31.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zasad przyznawania i wysokości diety oraz zwrotu 
kosztów podróży służbowych stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 19.  
Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych                  
z mieszkańcami Gminy Darłowo. Druk Nr 7/2015V 
/projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił 
pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych                      
z mieszkańcami Gminy Darłowo. 
/Uchwała Nr V.32.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 
społecznych z mieszkańcami Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 20.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo. Druk Nr 8/2015V 
/projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił 
pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
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14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo. 
/Uchwała Nr V.33.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo stanowi załącznik                 
nr 27 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 21. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie                   
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Druk Nr 9/2015V 
/projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem. 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
/Uchwała Nr V.34.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
i zbiorowe odprowadzanie ścieków stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 22. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia wyborów do samorządów sołeckich 
sołectw Gminy Darłowo. Druk Nr 10/2015V 
/projekt uchwały w sprawie ogłoszenia wyborów do samorządów sołeckich sołectw Gminy Darłowo stanowi 
załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem oraz przedstawił autopoprawkę do załącznika do uchwały. Autopoprawka 
zawarta jest na druku  nr 10A/2015V. 
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Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił 
pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką:  
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie ogłoszenia wyborów do samorządów sołeckich sołectw 
Gminy Darłowo. 
/Uchwała Nr V.35.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie ogłoszenia wyborów do samorządów sołeckich 
sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 23. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. części działki nr 76/2 w obrębie Wicie). Druk Nr 11/2015V 
/projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi 
załącznik nr 32 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. 
/Uchwała Nr V.36.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 24. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo (dot. działki nr 47/3 w obrębie Wicie). Druk Nr 12/2015V 
/projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 34 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. 
/Uchwała Nr V.37.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Ad. 25. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo (dot. działki nr 46/1 w obrębie Wicie). Druk Nr 13/2015V 
/projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 36 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
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podjęła uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. 
/Uchwała Nr V.38.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Ad. 26. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo (dot. działki nr 124/1 w obrębie Kowalewice). Druk Nr 14/2015V 
/projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 38 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. 
/Uchwała Nr V.39.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Ad. 27. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo (dot. działki nr 44/4 w obrębie Rusko). Druk Nr 15/2015V 
/projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 38 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
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Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
1 głosie wstrzymującym  
podjęła uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. 
/Uchwała Nr V.40.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Ad. 28. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo (dot. działki nr 467/4 w obrębie Wiekowice). Druk Nr 16/2015V 
/projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 42 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. 
/Uchwała Nr V.41.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Ad. 29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 
przez Gminę Darłowo nieruchomości stanowiącej własność Województwa 
Zachodniopomorskiego (dot. działki nr 250/2 w obrębie Krupy). Druk Nr 17/2015V 
/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez Gminę Darłowo 
nieruchomości stanowiącej własność Województwa Zachodniopomorskiego stanowi załącznik nr 44 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem. 
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Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez 
Gminę Darłowo nieruchomości stanowiącej własność Województwa 
Zachodniopomorskiego. 
 /Uchwała Nr V.42.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 
przez Gminę Darłowo nieruchomości stanowiącej własność Województwa Zachodniopomorskiego stanowi 
załącznik nr 45 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
 
Ad. 30. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 rok. 
Druk Nr 18/2015V 
/projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 rok stanowi załącznik nr 46 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem oraz autopoprawkę do uchwały Druk nr 18A/2015V.  
/autopoprawka stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu/ 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił 
pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Pan Przewodniczący poddał zgłoszoną autopoprawkę pod głosowanie: 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych głosując: 
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14 głosów za przyjęciem autopoprawki, przy 
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących.  
Pan Przewodniczący stwierdził, że na podstawie wyników głosowania zgłoszona 
autopoprawka została przyjęta.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez 
Gminę Darłowo nieruchomości stanowiącej własność Województwa 
Zachodniopomorskiego. 
 /Uchwała Nr V.43.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 rok 
stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Ad. 31. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Darłowo nr 
XXIV/195/2012 z dnia 23 października 2012 roku w sprawie podziału Gminy Darłowo 
na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych 
komisji wyborczych. Druk Nr 19/2015V 
/projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Darłowo nr XXIV/195/2012 z dnia 23 października 
2012 roku w sprawie podziału Gminy Darłowo na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz 
siedzib obwodowych komisji wyborczych stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił 
pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
 Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Darłowo nr XXIV/195/2012                 
z dnia 23 października 2012 roku w sprawie podziału Gminy Darłowo na stałe obwody 
głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych. 
/Uchwała Nr V.44.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Darłowo                      
nr XXIV/195/2012 z dnia 23 października 2012 roku w sprawie podziału Gminy Darłowo na stałe obwody 
głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych stanowi załącznik              
nr 50 do niniejszego protokołu/ 
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Ad. 32. Podjęcie uchwały w sprawie zawiązania Zespołu Szkół nr 3 w Dąbkach.  
Druk Nr 20/2015V 
/projekt uchwały w sprawie zawiązania Zespołu Szkół nr 3 w Dąbkach stanowi załącznik nr 51 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radna Justyna Osses Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej przedstawiła 
pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
 Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zawiązania Zespołu Szkół nr 3 w Dąbkach.  
/Uchwała Nr V.45.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zawiązania Zespołu Szkół nr 3 w Dąbkach stanowi 
załącznik nr 52 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Ad. 33. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia między Gminą Darłowo       
a Miastem Sławno w sprawie powierzenia Miastu Sławno realizacji zadania publicznego 
Gminy Darłowo w zakresie pomocy społecznej, polegającego na kierowaniu 
mieszkańców Gminy Darłowo do Środowiskowego Domu Samopomocy w Sławnie.  
Druk Nr 21/2015V 
/projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia miedzy Gminą Darłowo a Miastem Sławno w sprawie 
powierzenia Miastu Sławno realizacji zadania publicznego Gminy Darłowo w zakresie pomocy społecznej, 
polegającego na kierowaniu mieszkańców Gminy Darłowo do Środowiskowego Domu Samopomocy w Sławnie 
stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił 
pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
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Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia między Gminą Darłowo                            
a Miastem Sławno w sprawie powierzenia Miastu Sławno realizacji zadania publicznego 
Gminy Darłowo w zakresie pomocy społecznej, polegającego na kierowaniu 
mieszkańców Gminy Darłowo do Środowiskowego Domu Samopomocy w Sławnie.  
/Uchwała Nr V.46.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zawarcia porozumienia miedzy Gminą Darłowo a 
Miastem Sławno w sprawie powierzenia Miastu Sławno realizacji zadania publicznego Gminy Darłowo w 
zakresie pomocy społecznej, polegającego na kierowaniu mieszkańców Gminy Darłowo do Środowiskowego 
Domu Samopomocy w Sławnie stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Ad. 34. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo (dot. działki nr 87/6 w obrębie Barzowice). Druk Nr 22/2015V 
/projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 55 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił negatywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił negatywną opinię dotyczącą 
projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
0 głosami za, przy  
14 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
nie podjęła uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo.  
 
 
 
Ad. 35. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej stanowiącej 
własność Gminy Darłowo na nieruchomości gruntowe stanowiące własność osób 
fizycznych (dot. działek nr 120/8 i 120/11 stanowiące własność Gminy Darłowo na działki nr 
119/6, 145/11, i 145/13 stanowiące własność osób fizycznych w obrębie Dąbki).  
Druk Nr 23/2015V 
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/projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Darłowo na 
nieruchomości gruntowe stanowiące własność osób fizycznych stanowi załącznik nr 56 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem.  
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 
Gminy Darłowo na nieruchomości gruntowe stanowiące własność osób fizycznych. 
/Uchwała Nr V.47.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej stanowiącej 
własność Gminy Darłowo na nieruchomości gruntowe stanowiące własność osób fizycznych stanowi załącznik 
nr 57 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Ad. 36. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Lokalnego programu wspierania 
edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo. Druk Nr 24/2015V 
/projekt uchwały w sprawie uchwalenia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i 
młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            
z uzasadnieniem i drobną autopoprawką w § 10 ust. 1 pkt 2) załącznika do uchwały, gdzie 
skreśla się wyraz „Kierownik” i zastępuje się go wyrazem „dyrektor”.  
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radna Justyna Osses Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej przedstawiła 
pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą:  
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
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podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo. 
/Uchwała Nr V.48.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchwalenia Lokalnego programu wspierania edukacji  
uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Ad. 37.  
Wolne wnioski. 

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo podziękował radnym za wytrwałość 

na dzisiejszej bardzo długiej sesji.  
Pan Radny Henryk Ignatowicz żartobliwie powiedział, że przy podejmowaniu 

uchwały w sprawie zamiaru likwidacji szkoły w Jeżyczkach radni byli bardzo fotografowani, 
natomiast przy podjęciu o utworze4niu zespołu szkół nikt zdjęcia im nie zrobił.  

Na sali zapanował śmiech.  
Pan Radny Michał Górski powiedział, że obiecuje, ze ta sprawa będzie przekazana 

mieszkańcom.  
Na tym punkt zakończono.  
 

 
Ad. 38.  
Zakończenie sesji. 

 
Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad V sesji VII kadencji Rady 

Gminy Darłowo – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął 
obrady o godzinie 1426 w dniu 27 lutego 2015 roku. 
/Dokładny przebieg sesji znajduje się w stenogramie sesji/ 
 

 
Obradom przewodniczył: 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 

Sekretarz obrad
Grzegorz Hejno 

:  
Radny Rady Gminy Darłowo 
 
Michał Górski  
 
 
 

 
Protokół sporządziła: 
Iwona Kowalska  
 
Kierownik 
Biura Rady  


